对BOSSTEAM E-COMMERCE 及其他公司的债权人和投资人的通知

致相关人士:

根据2017年4月7日不列颠哥伦比亚省(以下简称"BC省")最高法院发布的决议,任命Grant Thornton Limited ("破产管理人")来接管Bossteam E-Commerce Inc 、Yan Zhu (或"Rachel Zhu")、Guan Qiang Zhang, 及Zhi Yu Zhang名下在加拿大卑斯省所持有的实质资产和资金。

根据2017年4月7日发布的 索赔处理和分配判决,BC省最高法院指示破产管理人执行相关索赔分配程序,使得那些对破产管理资产拥有合法请求权的债权人能够提前索赔并获得相应清偿。

任何欲向Bossteam E-Commerce Inc., Yan Zhu(或 "Rachel Zhu"),破产管理资产提出索赔的债权 人必须遵守上述法院决议中规定的相关程序及流程。

上述两项法院决议的副本连同其他相关文件可以在线访问:

http://www.bossteamclaims.com/

请务必在温哥华当地时间**2017年8月4日(索赔截止日)**之前提交索赔证明,逾期未提交,您的索赔将被视为<u>永久无效。</u>

如果您对索赔程序有任何的疑问,请发送邮件至 bossteam@ca.gt.com.

于 26 4,2017 温哥华, BC省

GRANT THORNTON LIMITED 以Bossteam E-Commerce Inc破产管理人的身份

而不是其个人或企业的身份

NOTICE TO CREDITORS AND INVESTORS OF BOSSTEAM E-COMMERCE INC. AND OTHERS

To Whom It May Concern:

Pursuant to an Order pronounced April 7, 2017, the Supreme Court of British Columbia appointed Grant Thornton Limited (the "Receiver") as receiver over certain funds and assets (collectively, the "Receivership Funds") held in the names of Bossteam E-Commerce Inc., Yan Zhu (also known as Rachel Zhu), Guan Qiang Zhang, and Zhi Yu Zhang in British Columbia, Canada.

Pursuant to a Claims Process and Distribution Order also pronounced on April 7, 2017, the Supreme Court of British Columbia directed the Receiver to administer a claims and distribution process through which those people with a legitimate claim to the Receivership Funds could advance claims and receive distributions.

Any person wishing to make a claim against Bossteam E-Commerce Inc., Yan Zhu (also known as Rachel Zhu) or the Receivership Funds must follow the process and procedures set out in these Court Orders.

Copies of both of these Court Orders, along with other relevant documents, can be accessed online at:

http://www.bossteamclaims.com/

If you do not submit a Proof of Claim on or before <u>August 4, 2017</u>, your claim will be <u>barred and extinguished forever.</u>

If you have any questions regarding the claims procedure, please email bossteam@ca.gt.com.

Dated the 26th of April, 2017 at Vancouver, British Columbia.

GRANT THORNTON LIMITED

In its capacity as Receiver of Bossteam E-Commerce Inc., and not in its personal or corporate capacity
